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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2023. május 2. (kedd) napján 14 óra 45 perckor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök; 

Illés Tamás elnökhelyettes; 
Murvai Árpád bizottsági tag; 
Szabó Gergő bizottsági tag; 
 

Távolmaradt:    Faragó Zsolt bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Kovács Klaudia adminisztrátor; 

Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil 
kapcsolatok referense; 

 
Csötönyi László elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 15 óra 
45 perckor megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök: Barátsággal és tisztelettel köszöntök mindenkit Szekszárd Megyei Jogú 
Város Közgyűlésének Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága május 2-ra, kedden 
14:45 percre meghirdetett rendes testületi ülésén. Köszöntöm a hivatal munkatársait, 
köszöntöm a KCV Bizottság megjelent 4 tagját. Zsoltiról tudtok-e valamit? Nekem nem jelezte, 
hogy nem jön. Nem tudunk. Ettől függetlenül megállapítom, hogy 5-ből 4-en itt vagyunk, tehát 
határozatképes, döntésképes a bizottság. Megkaptátok a napirendeket. Egy napirendet 
tárgyalunk nyílt ülésen, kettőt pedig a kérésemre, megismételve a múlt hetit, újra zárt ülésen. 
Az ezzel kapcsolatos levelemet is megkaptátok ti is, illetve a hivatal munkatársai. Ha és 
amennyiben ezeket a napirendi pontokat ilyen formában tárgyalásra javasoljátok, kérlek 
benneteket, kézfeltevéssel jelezzétek.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, melyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, 1 nem szavazat mellett elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 
1. napirendi pont: 

Javaslat a Civil Keretre beérkezett pályázatok elbírálására 
(23. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László KCV elnök 
Előadó: Csötönyi László KCV elnök 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
2. napirendi pont: 

A létrehozni kívánt „Szekszárd-Asóucca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület” képviselőjének 
„Szekszárd” név használatának engedélyezésére irányuló kérelme 
(21. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 

A létrehozni kívánt „Szekszárd és környéke Mentőalapítvány” képviselőjének „Szekszárd” 
név használatának engedélyezésére irányuló kérelme 
(22. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna osztályvezető 

 
1. napirendi pont: 
Javaslat a Civil Keretre beérkezett pályázatok elbírálására 
(23. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László KCV elnök 
Előadó: Csötönyi László KCV elnök 
 
Csötönyi László elnök: Láthatjátok, hogy nincs könnyű dolgunk, mert hogy ez a rendelkezésre 
álló keret is 0,5 millióval szűkebb, mint a tavalyi, tehát összesen 7 millió forint áll 
rendelkezésre, hogy a pályázó civileknek, szervezeteknek, egyesületeknek kiosszuk. Április 20-
a volt a pályázatok benyújtásának a határideje, és 40-nél is több pályázat érkezett ebben az 
évben is, 25 millió forintnál is több kérelmet kaptunk, sajnos vagy nem sajnos, ez jó is lehet, 
vagy mutathat egyfajta pénzügyi gazdasági helyzetet egyébként a 7 millió forint felosztására. 
Arra kérlek benneteket, hogy most ennek essünk neki. Én megnyitok egy üres táblázatot, és 
nézve a sajátjaitokat, melyeket én megkaptam egyébként, és az alapján is próbáltam a saját 
véleményemet kialakítani, akkor talán haladjunk, és ha beírjuk ezeket az összegeket, akkor 
kijöhet valami. Ha van más javaslatotok ezzel kapcsolatban, akkor arra kérlek benneteket, 
hogy jelezzétek. A Bárka Művészeti Szalon Egyesület ebben az évben először kért tőlünk 
60.000 forint támogatást. Én 50.000 forintot javaslok számukra, de ahogy láttam, Tamás 
50.000 forintot, Gergő 40.000 forintot, Árpád 40.000 forintot. Az 50.000 forintot javaslom, ha 
lehetségesnek tartjátok. Szerintem most ne cicózzunk ezzel, hanem menjünk végig, és ha van 
valahol nagyobb különbség esetleg, akkor azon vitázzunk, vagy beszéljük meg, erre kérlek 
benneteket. Borászok Szekszárdért Egyesület 50.00 forintot kért. Ahogyan látom, Tamás 0-át 
írt be, Gergő 50.000 forintot, én 0-át, Árpád 40.000 forintot. Azt gondolom, hogy ez az 50.000 
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forint annyira nem meghatározó, hogy borászok életében talán nem hiányozhat, másoknak 
azért gondoltam, hogy az 50.000 igen, és ezért én a 0 forintot javasoltam. A Bukovinai 
Székelyek Szekszárdi Egyesülete működésre kért 200.000 forintot. Itt 50.000 volt az átlag, amit 
így felajánlottunk, ha jól látom, és én a táblázatomba szintén 50.000 forintot írtam. Az 
„Esőmanók” Tolna Megyei Autistákért Egyesület kért működésre 690.000 forintot, hogy ha 
megnézem a ti táblázataitokat, akkor abban volt 350.000, 360.000, 500.000, 500.000, ennek 
az átlaga 403.000 forint. Mit gondoltok, írjak be 400-at, 450-et, 500-at. Legyen ez az átlag, 
vagy írjunk be 450-et? 400.000, rendben. Beírtam a 400.000 forintot. Az Értelmi Fejlődésükben 
Akadályozottak Tolna Megyei Közhasznú szervezete 950.000 forintot kért. 400, 360, 400, 500, 
ennek az átlaga úgy 386.000 forint. 400.000 forintot beírok, átlagolva azt, amit megkaptam. 
Fabula Zenés Kulturális Egyesület. Igazából sokat róluk nem tudunk, 900.000 forintot kértek. 
Eddig még nem kértek támogatást, céginfóban próbáltam utánuk nézni, de csak sejtésem van, 
kik ők. Ezzel kapcsolatban? 100.000, 50.000, 0, 400.000. Itt viszont eltérők a számok, igazából 
mit javasoltok? Mert az 50.000-től a 400.000-ig az azért eléggé tág, itt van egy fajta 
vitaszerűség, vagy eltérő vélemény. Mit gondoltok, mit írjunk be? Beírok 80.000 forintot. 
Halász Háló Kommunikációs Közösségfejlesztő Egyesület 418.600 forintot kért. 100.000, 
90.000, 50.000, 200.000, ennek az átlaga 80.000. Beírjam a 80-at itt is? Mit gondoltok? Én 
50.000 forintot javasoltam, megmondom őszintén. Nem igazán tudunk a tevékenységükről 
semmit, vagy nem jelentős. Akkor az 50.000-et beírtam. Libelle Német Játszóház Egyesület 
működésre kért 240.000 forintot. 100, 135, 100, 100, az átlag 111.000 forint. 100.000 forintot 
beírok. A Magyar Madártani és Természetvédelmi Egyesület Szekszárdi Csoportja 300.000 
forintot kért. A javaslataitok 200, 180, 200, 200, tehát 200 az átlag, akkor beírok 200.000 
forintot. A Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület működésre kért 950.000 forintot. 
150.000, 100.000, én 0-át írtam be, ha kell, megmagyarázom, 400.000. Árpád, azt vettem 
észre, hogy te nem 7 millió forintot osztottál fel, hanem 10 vagy 11 milliót, ezért egy kicsit 
nehéz, mert nem tükrözi a valóságot vagy a rendelkezésre álló pénzösszeget, ezért kérlek 
titeket, hogy segítsetek, hogy mit írjak be a máltaiakhoz. A tavalyi 100.000 forintot? 100.000 
forintot beírtam. A Magyar Rákellenes Liga Szekszárdi Alapszervezete kért működésre 150.000 
forintot. 90, 80, 100, 100, akkor beírok 90.000 forintot. A Mentálhigiénés Műhely 186.000 
forintra pályázott. Ahogy látom, 100, 180, 150, 100, 143.300 forint az átlaga, a 150.000 
forintot beírom. Mozgássérültek Tolna Megyei Egyesülete 1.700.000 forintra pályázott. 300, 
360, 400, 500. 350 így az átlag, amelyet javasoltatok. Beírhatom a 350.000 forintot? Rendben 
van. Polip Ifjúsági Egyesület 560.000 forintra pályázott. 200.000, Gergőtől 0, 200.000, 300.000. 
Gergővel ezt beszéltük is tegnap telefonon, azzal indokolta, hogy kaptak egyéb forrásból 
viszonylag sok pénzt. 150.000 forintot beírtam. Sternlein Egyesület 70.000 forintra pályázott. 
50, 50, 50,70, akkor 50.000 forint az átlag körülbelül. A Szekszárd-Alsóvárosi Római Katolikus 
Közhasznú Egyesület 1.100.000 forintra pályázott. 180, 150, 200, 500, ennek az átlaga kb. 
180.000 forint. Beírom a 180.000 forintot. Szekszárd és Környéke Általános Ipartestület kért 
működésre 3.138.000 forintot. Érdekes módon, talán nem tanulva az előző évekből 350, 360, 
én egy 0-át beírtam, Árpád 500-at, ennek 236.000 forint az átlaga. Mit javasoltok? 250.000 
forint. Szekszárd Újvárosi Római Katolikus Társaskör, ha javasolhatom, és amennyiben a 
Szekszárd-Alsóvárosi Római Katolikus Közhasznú Egyesület 180.000 forintot kapott, akkor az 
Újvárosi is kapjon 180-at, hogy ne legyen belőle probléma, első körben. A Szekszárdi 
„Fősővárosi” Kör 200.000 forintot kért. 90, 180, 200, 100, ennek 160 az átlaga nagyjából. Mit 
javasoltok? 160.000 forint, rendben van. A Szekszárdi Kutató-Mentő Egyesület működésre 
kért 500.000 forintot, a javaslataitok szerint 270, 315, 400 és 400, ennek 330 az átlaga kb. 
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Írjam be első körben ezt? 350-et kaptak tavaly. Akkor a 350.000 forintot beírtam. A Magyar-
Izraeli Baráti Társaság működésre kért 675.000 forintot, amit ti javasoltatok 250, 150, 200, 
500, ennek 200 az átlaga. 200.000 forintot beírok. A Szekszárdi Nagycsaládosok Egyesülete 
277.000 forintot kért. A mi javaslataink 180, 190, 250 és 200, ennek 206.000 forint az átlaga. 
210 volt tavaly, akkor beírom a tavalyi 210.000 forintot. Szekszárdi Nyugdíjas Polgári Egyesület 
170.000 forintot kért működésre. 50, 50, 100, 50, akkor beírom az 50.000 forintot, tavaly is 
ennyit kaptak. Szekszárdi Nyugdíjasok Területi Érdekszövetsége 539.000 forintot kért. Az átlag 
az 180.000, fussunk neki a 180.000 forinttal. A Szeretet Iskolája Egyesület, ha valaki kifejtené 
nekem, lehet, hogy már volt szó róla, hogy ők kicsodák, de én annyira nem emlékszem. 90, 
90,100, 150, 90 az átlag. Tudom Erika, hogy egyszer bemutattad őket. Cserkészek, igen. Írjunk 
be 100-at? Rendben van. A SZŐLŐ-SZEM Mozgalom Civil Bűnmegelőzési Egyesület 280.000 
forintot kért. 200 az átlag, amit írtatok. A 200 maradjon, rendben van. Itt majd segítsetek, 
hogy Tolnai-Turán Hagyományőrző Köböre és Sportegyesület, először kért 270.570 forintot, 
nagyjából ezzel a turánsággal én úgy képben vagyok, de itt 0, 50, 50, 100, 33.333 ennek az 
átlaga. Ide mit írjak be, ebben segítsetek, legyetek kedvesek. Bajvívás, íjászat, dárdahasználat. 
50.000 forintot beírtam. A Tolna Megyei Egyed Antal Honismereti Egyesület 530.400 forintot 
kért. 400 lett az átlag, amit beírtatok, az 100-zal több a tavalyinál, illetve az átlaga annak, amit 
mi adnánk. Mit mondotok? Ha az lenne, hogy 400 vagy 300 és a kettő között megállnánk, 
350.000? Visszatérünk rá, mert szerintem marad még pénz, és el kell, hogy osszuk. A Tolna 
Megyei Felnőtt Diabetesesek Egyesülete működésre kért 300.000 forintot. 180.000 forint az 
átlag, akkor beírom a 180.000 forintot. A Tolna Megyei ILCO Egyesület működésre kért 
300.000 forintot. Tavaly, tavaly előtt már azt is kiderítettük, hogy ők mivel foglalkoznak 
nagyjából. Beírom a 180.000 forintot. Tolna Megyei Nyugdíjas Szervezetek Érdekszövetsége, 
116.000 az átlag, 100, 100, 150, 100, amiket beírtunk. Mit írjak be akkor, 100-at, amit tavaly 
kaptak? Rendben van. Tolna Megyei Tudományos Ismeretterjesztő Egyesület 300.000 forintot 
kért. 180, 170, 150, 200, ennek 166 az átlaga. 180.000 forint. „A jövő vendéglátóipari 
szakembereiért” Alapítvány 300.000 forintot kért, tavaly kapott 200-at. Itt 150 az átlag, ami 
kijött az alapján, amit javasoltatok. 150, rendben. Esélyt Tolnának 250.000 forintot kért. Az 
alapján, amit beírtunk 100, 80, 50, 200, a tavalyi 100-at beírom, rendben van. CSIGA-BIGA 
Mozgás- és képességfejlesztő Alapítvány 480.000 forintot igényelt, tavaly 200-at kapott. 
133.333 az átlag. Legyen ez kevesebb, vagy álljunk meg valahol? Ugye tavaly 200 volt. 150-et 
írjunk be? 150.000, aztán meglátjuk. Csizmazia Alapítvány a Jövő Ígéretes Gyermekeiért még 
nem kért egyszer sem, 500.000 forintot kért, az átlag 150. 400, 150, 200, 100, 100. Azért 
szeretnék 200.000-et beírni, mert most tartották hétvégén az országos versmondó verseny 
döntőjét és a bérleti díj jutányos áron, mármint a Babitsé, 300.000 forint. 300-an jelentkeztek 
Kárpát medencéből, az első körös szűrést követően 86 gyereket választottak ki, az egész napot 
itt töltötték, mindent ingyen kaptak egyébként, egy csomó ajándékkal mentek haza és 
élménnyel, csak a szervezőknek, a Csizmazia Alapítványnak ki kell fizetni a terembért, ami a 
Babitsban 300.000 forint, 50%-os kedvezménnyel. Én ezért javasoltam 250.000-et, 
emlékeztek, ők pályáztak a tartalékkeretünkre éppen azért, mert a kettőből szerették volna 
összehozni a terembérlet díját, ezt a 300.000 forintot, és igaz, hogy a közgyűlés csak most 
csütörtökön fogja megerősíteni ezt a 100.000 forintot, de ha megerősíti, miért ne tenné, akkor 
ki tudják ebből a kettőből fizetni a terembérleti díjat. Ezért írtam be 250.000-et. Egészségért 
Alapítvány 180.000 forintra pályázott. 110 az átlag a táblázataitok alapján. Mit írjak be? 
Beírom a 110-et. FizioKözpont a fogyatékkal élőkért Alapítvány működésre kért 300.000 
forintot, őket én még nem annyira ismerem, mert újként pályáztak. Nem tudom, hogy valamit 
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lehet-e róluk tudni? 100.000 forint az átlaga annak, amit mondtatok, akkor beírom azt. 
„JASZLICE” Családsegítő Közhasznú Alapítvány pályázott ki se merem vagy tudom mondani, 
2.450.000 forintra. 83.000 forint az átlag, amit adtatok. A tavalyi 100-at beírhatom, mit 
gondoltok? Jó. Szintén új pályázó a Négy Évszak Waldorf-pedagógia Alapítvány 0,5 millió 
forintra pályázott. Az jött ki, hogy 100.000, akkor beírom, hogy 100.000. Nyitott Világ 
Alapítvány 360.000 forintra pályázott. Az átlag 190.000, ha jól látom. 200-at írjak be vagy 180-
at? 180.000-et beírtam. Rendben, úgyis visszatérünk rá, meglátjuk. „Segíts rajtam” Hátrányos 
Helyzetűekért Alapítvány 574.000 forintra pályázott. 243.333 az átlag, a 250.000-et beírom. A 
SOLVARO 1.533.280 forint, itt lehet egy kevés eltérés, mert 100, én 0-át, Árpád 500.000-et, 
ezért lett így az átlag. Megmondom őszintén, én igyekeztem utánanézni, én tudom, hogy mi a 
SOLVARO, tudom, hogy hol van, tudom, hogy mi a cég profilja igazából, de azon kívül, hogy 
most ez az alapítvány, én azt gondolom, hogy jómódú, gazdag cég, álljon helyt, ha ilyen 
elképzelése van igazából. Én most ebben a helyzetben ezért írtam be azt, amit beírtam, de 
mondjátok, hogy akkor a SOLVARO-nak mit írjak be? 50.000 forintot beírtam. A Szent Erzsébet 
Caritas Alapítvány 100.000 az átlag, akkor beírom a 100.000-et. Most tartunk 6.960.000 
forintnál és a Tolna Megyei Állat- és Természetvédő Alapítvány került a legvégére, de itt 
megállapodhatunk abban, hogy mindannyian szinte azt kívánjuk, hogy kapjon pénzt. Mit írjak 
be ide? Beírtam a 450.000 forintot, és akkor 7.410.000, tehát 410.000-rel több az, ami itt van 
a táblázatban. A tartalékban van 135.000. Most ezen kellene faragni 410.000 forintot. Akkor 
én javaslok majd bátran. Magyar Madártani és Természetvédelmi Egyesületnek 200.000-et 
ítéltünk meg. Kérlek benneteket, hogy 50-et vegyünk le belőle. Arra kérlek benneteket, hogy 
a Szekszárd és Környéke Általános Ipartestületből vegyünk le 50.000-et, és akkor ott tartunk, 
hogy 7.310.000. Tavaly is 300.000 forintot kaptak, most 350-et írtunk be a Tolna Megyei Egyed 
Antal Honismereti Egyesületnek, 50.000-et vegyünk le, és akkor a tavalyi támogatási összeget 
kapják, 300.000-et.  
 
Murvai Árpád: Azt kérdezném, hogy a Polipnál a 2x400.000 forint hogy jött ki? 
 
Csötönyi László elnök: Az ott van, azt Erikáék feltüntették egyébként, az úgy volt egész 
pontosan, hogy kaptak tőlünk tavaly 300.000-et, tőletek 400-at kaptak még tavaly, plusz még 
valamilyen keretből kaptak 400-at, tehát összesen kaptak 1.100.000 forintot az 
önkormányzattól.  
 
Murvai Árpád: Emlékeim szerint csak egyszer kaptak az Ifjúsági Keretből. 
 
Csötönyi László elnök: Azt nem tudom, 3-4 hónap telt el. Hogy kaptak-e vagy sem, azt én 
megmondom őszintén, nem tudom.  
 
Murvai Árpád: Erre az évre ez nem igaz. 
 
Csötönyi László elnök: Nem, ez nem erre az évre igaz, de nem is azon a soron van feltüntetve, 
a tavalyi. Ja, hogy az idén? 
 
Murvai Árpád: Ennek nézzünk majd utána. Azért csodálkozom, mert csak egyszer tárgyaltunk 
ilyet.  
 



 

  0502jkv 

6 

Csötönyi László elnök: Arra kérlek benneteket, hogy a Szekszárd Alsóvárosi és az Újvárosi 
Római Katolikus Társaskör 180-át vegyük le 150-150-re. Akkor úgy állunk, hogy 7.200.000. 65-
öt kell még leszedni, és akkor belerakjuk a tartalékkeretünket? Vagy 200-at szedünk le.  
 
Murvai Árpád: Mennyi lett a két nyugdíjas érdekvédelmi szervezet? Kettő ilyen van.  
 
Csötönyi László elnök: Van ott több. Van a Szekszárdi Nyugdíjas Polgári Egyesület 50-nel 
támogattuk, van a Szekszárdi Nyugdíjasok Területi Érdekszövetsége, 180-at adtunk, tavaly 
200-at kaptak. A Tolna Megyei Nyugdíjas Szervezetek Érdekszövetségének tavaly 100-at 
adtunk, és most is 100-at javasoltunk. Vegyük le 150-150-re a Diabeteseseket és az ILKO-t is, 
rendben, és akkor 7.140.000. Mennyit kell levennünk? 5.000-et. A Szent Erzsébet Caritas 
Alapítvány kért 540.450-et, onnan fogok levenni, és kapnak 95.000-et. 7.135.000, akkor ez lett 
a végeredmény. Legyetek kedvesek kézfeltevéssel megerősíteni azt, hogy a tartalékkeretünk 
ott lévő 135.000 forintot akkor felajánljuk a Civil Keretbe. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Olyan formában, ahogy most felosztottuk, azt is hagyjátok jóvá kérlek 
benneteket, kézfeltevéssel erősítsétek meg. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 

27/2023. (V.2.) határozata 
a Civil Keretre benyújtott pályázatok elbírálásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) 
önkormányzati rendelet Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság alcím 1.1. 
alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva  

 
1. dönt arról, hogy a Bizottság Tartalék keretéről 135.000 forintot átcsoportosít a 

Bizottság Civil Keretére; 
 
Határidő:  2023. május 3. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
 

2.  a 2023. évi Civil Keret terhére összesen 7.135.000,- Ft összegben a határozat 
melléklete szerint nyújt támogatást. 
 
Határidő:  2023. május 3. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 



 

  0502jkv 

7 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési Igazgatóságát a támogatói 
okiratok elkészítésére; 
 
Határidő:  2023. május 15. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
  Dr. Holczer Mónika igazgatóság-vezető 

 
4. felhívja a polgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására. 

 
Határidő: 2023. május 22. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  

5. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására.  

 
Határidő:  2023. május 31. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
                          Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 

6. felkéri a Polgármesteri Hivatalt az alapítványi támogatásokkal kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 
 

Határidő: 2023. május 15. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Csötönyi László elnök: A táblázatot, mihelyt végeztünk Móni, átküldöm neked. Zárt üléssel 
folytatódik a napirendi pontok tárgyalása, melynek a feltételeit különösképpen nem kell 
megteremtenünk, mert nincs olyan a teremben, aki ne lehetne. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 15 óra 21 perckor 
berekeszti. A Bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 

K.m.f 
 
 
 

Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

Csötönyi László  
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 
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